

## Bestyrelsesmøde i Gauerslund IF Fodbold

**Tid og sted:** Torsdag d. 21-04-2022 kl. 20.00 i Mødelokalet

**Tilstede:** Anders, Thomas, Kurt, Jesper

**Ikke tilstede:** Torben, Ilhami, Martin

### Referat:

1. Opfølgning fra sidste referat v. Anders  
Vi skal huske at følge op på GOB udmelding i maj.
2. Økonomi opdatering v. Thomas  
Indtjening går godt efter budgettet, men forbruget halter efter budgettet. Vi vokser ikke i medlemsantal.
3. Update fra GIC v. Thomas  
Nyt budget er lavet og det er mere gennemarbejdet. Klubgebyr er fjernet. Mange usikkerheder i budgettet, men der er tro på budgettet og det blev godtaget. Padelforening bliver oprettet. GIC får vedligehold indtjening.  
Søndag 12/6 bliver sportfest. Indtægter går til GIC.
4. Update fra padelprojekt v. Kurt/Ilhami
5. Beslutning om elektroniske låse til materialeskuret v. Thomas  
Det sætter vi i gang hurtigst muligt. Thomas laver en plan for udskiftning og køber nye låse ind.
6. Update vedr. samarbejde med KFUM's Idrætsforbund v. Anders  
Vi bakker op om dette og Jesper tager kontakt til Lilholtgaard og Krystallen. Borggården er allerede med.
7. Behov for Rebounder til kunstgræs v. Kurt  
Sportsudvalget vil gerne beholde rebounderen. De kommer med et forslag til placering og fastlåsning af denne. 142x142 køber Thomas ind.
8. Evt.
  - a. Forslag til kunstgræs om at kunne flytte mål ud i enderne. Kurt tager det med videre til Kunstgræs foreningen. Løsning om brug af porte kunne fungere.
  - b. 25 bolde til senior og 25 bolde til U19. Resten fordeles ud til de øvrige 5'er bold årgange.